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Vážení Dvakačováci,  
na poslední veřejné schůzi proběhly výrazné změny. Lucie Kubyncová rezignovala na funkci 

starostky obce a na její místo byl zvolen Josef Ujec. Do funkce místostarosty byl zvolen Tomáš 

Vávra. Doufám, že jim dáte dostatek času ukázat, že se dokážou o obec postarat. 

Každému, kdo má co k dění v obci co zajímavého říct je poskytnut prostor. A pastor D. Ehmig se 

v tomto výtisku vyjádřil i k mezinárodní politické situaci. Pokud byste měli pocit, že ve zpravodaji 

něco chybí, nebo naopak přebývá, kontaktuje mne prosím na e-mailu, který je uvedený na konci. 

Dnešní doba poezii příliš nepřeje, přesto jsou na závěr zpravodaje uvedeny dvě krásné básně Milana 

Vondry. 

Ondřej Ujec, DiS. 
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Slovo starosty obce
Vážení spoluobčané, 

Po odstoupení starostky Lucie Kubyncové jsem byl zvolen novým starostou obce Dvakačovice. 

Jsem si vědom toho, že je tato funkce závazkem. Budu vykonávat svou práci co nejlépe a ve 

prospěch občanů, aby se nám v naší malé obci dobře žilo. 

Je před námi spousta práce: dobudování chodníků, rekonstrukce rozhlasu a veřejného osvětlení, 

rekonstrukce obecního domu č. p. 73, dokončení úklidu lesa po těžbě, oprava obecního domu č. p. 

23, úprava lesních cest a mnoho dalších drobnějších oprav a úprav. 

Letos oslavíme 25 let samostatnosti obce, rád bych navázal na práci svých předchůdců, aby byla 

naše vesnice příjemným místem pro všechny. 

Josef Ujec

 

 

 

Obecní hospodářský les 
I v letošním roce jsme 

pokračovali zdravotními 

probírkami na cca 15 ha u obce 

Podbor. Po zkušenostech s 

harvestorem jsme znovu využili 

tuto technologii. 

Po projednání s památkovým 

ústavem Chrudim se nám 

podařilo provést probírku i v 

části mohyl. Myslím, že ke 

spokojenosti obou stran. 

Po těžbě se snažíme tyto části 

lesa rozdělit na dočištění 

zájemcům o palivové dřevo. 

Chtěl bych tímto poděkovat za 

příkladný úklid na dotčených 

místech všem zúčastněným 

občanům. Požadavky našich 

občanů byly menší než  množství 

určeného dřeva pro úklid a proto 

byli osloveni i občané z obce 

Podbor a Bořice. Věřím, že i 

díky nim se nám podaří les 

uklidit od větších kusů částí 

větví. 

V prosinci roku 2015 a 

začátkem ledna 2016 byla 

vybudována odbornou firmou 

oplocenka. Je dřevěná z důvodů 

k šetrnosti k přírodě a ke zvěři. 

Dalším důvodem je i rychlá 

oprava při poškození. 

V měsíci únoru vybraná firma 

provedla výsadbu sazenic 

stromků na místě oplocenky o 

rozloze 0,8 ha. Hlavní část je 

osázena dubem zimním a podél 

cest je vysazen v malém 

množství alejovým způsobem 

modřín opadavý. 

Je to první krůček při obnově 

našeho 60 ha lesa. 

Po výběru odborné firmy 

jsme zajistili kácení 

nebezpečných stromů u obce 

Podbor. Šlo o stromy ohrožující 

nemovitosti místních občanů. 

Tuto akci realizovala firma pana 

Křivky. Také jsme realizovali 

ořez větví stromů vedle 

sokolského hřiště. Ořezávání se 

ujal p. Popílka, který bude tuto 

činnost vykonávat dle potřeby 

obce. 

Dále i díky geodetickému 

zaměření vlastnické hranice naší 

obce v lese u Podboru se budeme 

snažit udržovat pořádek nejen za 

nemovitostmi obce Podbor. 

Budeme usilovat o odstranění již  

navoženého a uskladněného 

stavebního materiálu občanů 

Podboru po písemném oslovení z 

našich lesních pozemků pryč.  

Při jednání s úřady se nám 

podařilo vyjmout z lesa dvě 

veřejné cesty a změnit jejich typ. 

Po zápisu na Katastrální úřad v 

Chrudimi chceme umístit na dva 

vstupy do lesa - od hřiště u 

Podboru a od kostela z 

Dvakačovic závory. Chceme 

tímto snížit frekvenci průjezdu 

lesem a případné zcizení dřeva a 

ukládání odpadů. 

Při těžbě nám nepřálo počasí 

a tím došlo k narušení povrchu 

lesních cest. Po vyvezení 

vytěžené kulatiny a výběru 

odborné firmy bude tato akce 

oprava lesních cest realizována. 

Jedná se o cestu od hřiště 

v Podboru k nové oplocence a 

bude pokračovat ven z lesa 

směrem k poli. Tato cesta je 

páteří lesa pro těžbu a měla by 

být sjízdná za jakéhokoliv 

počasí. Při této realizaci se 

pokusíme zajistit úpravu povrchů 

a odstranit větší nerovnosti na 

většině lesních cest. 

 

Tomáš Vávra
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Slovo starostky sokola 
Vážení členové TJ Sokol 

Dvakačovice, vážení občané, 

Obracíme se na Vás 

s informacemi o uplynulé 

činnosti TJ Sokol Dvakačovice 

a s plánem akcí pro rok 2016. 

V loňském roce jsme se 

společně setkali na více než 

deseti akcích. Vše začalo 

pálením čarodějnic na konci 

dubna. Další akcí byl dětský 

den, který byl na dvakačovické 

poměry „velkolepý“. Velké 

množství atrakcí přilákalo 

návštěvníky i z okolních obcí. 

Děkujeme za účast hasičskému 

sboru z Hrochova Týnce, všem 

organizátorům soutěží pro děti, 

tak i všem, kteří se zasloužili o 

bohaté občerstvení. Přínosem 

byly adrenalinové jízdy na 

čtyřkolkách, skákací atrakce aj. 

Další povedenou akcí je 

tradičně „Strašidelný les“, na 

který se sjíždějí rodiče s dětmi 

ze širokého okolí. Možná právě 

proto, že naše strašidla jsou 

každým rokem lepší a lepší.  

Vrcholem letošního léta byly 

samozřejmě oslavy výročí 

založení obce, ale také 95 let od 

založení TJ Sokol Dvakačovice. 

Děkuji tímto všem členům TJ 

Sokol za přípravu oslav na hřišti 

a za zajištění jejich hladkého 

průběhu. Tento rok to bylo také 

poprvé, kdy bylo sokolské 

hřiště elektrifikováno, bez 

čehož by zde oslavy ani 

nemohly proběhnout. Tímto 

bych ráda poděkovala obci 

Dvakačovice za finanční 

podporu a členům TJ Sokol 

Dvakačovice za veškerou práci 

a materiální podporu, kterou 

poskytli při budování elektrické 

přípojky.  

Další akcí je posvícenský 

nohejbalový turnaj, kterého se 

každým rokem účastní stále 

více týmů, a kde se naši borci 

zaujímají výborné pozice. 

Odměnou je přeci pečená 

husička! 

Sezónu ukončujeme 

Halloweenem a předvánočním 

setkáním. Dětský průvod 

s lampionky rozsvítil 

Dvakačovice již počtvrté. 

Tradiční je již také vánoční 

setkání na sokolském hřišti. Pod 

rozsvícenou lípou, za zvuku 

koled a při ochutnávání 

domácích specialit se schází 

každým rokem stále více 

občanů Dvakačovic. 

Letošní rok doufám, bude stejně 

bohatý na všechny uskutečněné 

akce a snad i na jejich 

návštěvnost. 

Jejich plán je zveřejněn na 

vývěsce TJ Sokol na hřišti, jen 

podotýkám, že termíny jsou 

závislé na počasí. Na každou 

akci obdržíte pozvánku. 

Plánujeme pro Vás také několik 

novinek, ale to se zatím nechte 

překvapit. Také termíny 

nohejbalových zápasů budou 

zveřejněny. Podpora našich 

hráčů bude zajisté vítána a pro 

Vás může být zpestřením 

nedělního dopoledne. 

Jako první přijměte pozvání na 

„Pálení čarodějnic“ pořádané 

dne 30. 4. 2016 od 18:00 hodin. 

Poděkování patří všem členům 

TJ Sokol Dvakačovice, kteří 

v rámci svého volného času (a 

podotýkám, že bezúplatně) 

pomáhají organizovat vše 

zmíněné. Samozřejmostí je i 

díky obci Dvakačovice za 

podporu finanční. Především ale 

děkujeme za Vaši účast, která je 

nám všem největší odměnou. 

 

Eva Pavelková 

TJ Sokol Dvakačovice 

 

 

 

 

 

 

 

Sokol Dvakačovice 
Dne 25. března 2016 proběhla valná hromada Sokola Dvakačovice. Nejdříve byli zvoleni do 

jednotlivých funkcí a výborů odpovědní členové. Starostka Sokola přednesla zprávu činnosti za 

uplynulý rok. Zprávu o hospodaření přečetla Blanka Novotná. Schůze byla zakončena diskuzí. Během 

ní se manželé Tesařovi rozhodli, že psaní kroniky po Josefu Novotném převezmou oni.  
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Okénko pastora 
K večeru 18. března za námi 

přijel besedovat senátor Mgr. 

František Bublan, český politik, 

bývalý ministr vnitra, 

bývalý ředitel civilní rozvědky, 

v letech 2006 – 2012 poslanec 

Poslanecké sněmovny ČR coby 

nestraník za ČSSD, od 

roku 2012 člen Senátu ČR, kde 

zastává funkci předsedy Výboru 

pro zahraniční věci, obranu a 

bezpečnost.  

Pan senátor vyprávěl o své cestě 

do politiky. Jako bývalý 

katolický teolog a duchovní, 

(komunistický režim mu 

zakázal vykonávat funkci 

duchovního), se podrobně 

zabýval náboženstvími a stal se 

z něho odborník na nová 

náboženská hnutí, skupiny a 

sekty. 

Díky tomu byl přizván do 

státních služeb, kde se stal 

poradcem v bezpečnostních 

složkách. Vypracoval se potom 

do dalších funkcí až na pozici 

ministra vnitra, poslance a 

senátora. Nejožehavější bylo 

téma migrační krize. Byla až na 

výjimky nalezena shoda, že je 

třeba vytvořit jasná pravidla, 

která by platila pro obě strany 

ve smyslu, že migranti z válkou 

postižených míst mají právo být 

přijati, ale mají i povinnost 

respektovat zákony a tradice 

zemí, které je přijímají. Pan 

senátor odmítl iniciativy a 

názory vytvářející strach. 

Varoval, že podlehnutí strachu a 

vidění nepřítele v každém 

migrantovi, či jen k jednomu z 

nich, vede ke zvýšení rizika 

konfliktu z té druhé frustrované 

strany. Není možné kolektivně 

soudit anebo dokonce trestat 

muslimy a vhánět je tím do 

rukou extrémistů. Není možné 

si myslet, že zákaz islámu 

povede k většímu bezpečí. 

Papež František řekl: 

"Extremismus a 

fundamentalismus má 

úrodnou půdu nejenom v 

účelovém využívání 

náboženství k mocenským 

cílům, ale také v absenci ideálů 

a ztrátě identity – včetně té 

náboženské, jež dramaticky 

doléhá na takzvaný Západ. Tato 

prázdnota rodí strach, který nutí 

vidět ve druhém hrozbu a 

nepřítele, uzavírat se do sebe a 

opevňovat se v předpojatých 

pozicích.“  Beseda byla 

inspirativní, i když někdo 

odcházel s tím, že na jeho názor 

nebylo reagováno, jak by 

očekával. Většině však beseda s 

panem senátorem přinesla 

zklidnění mysli, lepší 

porozumění a nadhled 

k složitým tématům Evropy. Je 

třeba zachovat klid, ukázat sílu 

evropské liberální demokratické 

společnosti, do které evropští 

muslimové také patři. Většina 

muslimů v Evropě odmítá násilí 

a nesouhlasí s radikály a 

terorismem. Je nutné zlepšit 

spolupráci tajných služeb, 

policie a ostatních relevantních 

institucí. Nepodporovat názory 

a návrhy, které jen přidávají 

další otočku do spirály 

radikalizace. Neprodávat zbraně 

autoritářským režimům. 

Nezavádět kolektivní tresty. 

Intenzivně řešit situaci Sýrie, 

aby nepřibývalo dalších 

uprchlíků a zoufalých lidí. 

Besedy se zúčastnilo 25 

zájemců. 

 

 

 

 

D. Ehmig, pastor 

 

Slovo vedoucího nohejbalového družstva 
Sportu zdar! Dne 5. 4. 2016 proběhla na sokolském hřišti brigáda. Byly odnošeny pořezané větve, 

aby se hráči mohli pohybovat okolo kurtu. Povrch byl urovnán a větší antukové kamínky vyhrnuty 

do stran. Na kurtu byly vyznačeny body, podle kterých se bude hřiště lajnovat. To zahrnovalo 

obtížné matematické výpočty a opakované rozměřování, aby bylo hřiště regulérně připravené na 

příští sezónu okresního přeboru. Poté proběhl i první trénink, zúčastnilo se ho 14 hráčů, včetně dvou 

nováčků. Následovala schůze nohejbalistů, úvodní slovo pronesl vedoucí družstva Josef Ujec. Byl 

odhlasovaný čas tréninku v úterý a ve čtvrtek od 18:00. Trenérem byl v nepřítomnosti zvolen 

zkušený nohejbalista Jiří Říha. Jako nový vedoucí jsem byl většinou hlasů zvolen já. Naším cílem 

pro letošní sezónu bude minimálně střed tabulky, připomínám, že loni jsme se umístili šestí z osmi 

družstev. 

Ondřej Ujec, DiS. 
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Kultura 

Obecní ples 

Dne 12. března se ve Vejvanovicích konal první společný ples obcí Dvakačovice a Vejvanovice. 

Součástí plesu byla bohatá tombola. K tanci a poslechu hrála skupina HAM. I když největší podíl na 

zabezpečení plesu spočíval na bedrech organizátorů z Vejvanovic, o výtěžek se obce rozdělily 

rovným dílem. 

Beseda se senátorem 

18. března byla v sále ČCE beseda se senátorem Mgr. Františkem Bublanem, předsedou Výboru pro 

zahraniční věci, obranu a bezpečnost Senátu Parlamentu ČR na téma „O bezpečnostní situaci, 

uprchlické krizi, sociální politice a křesťanských hodnotách“. 

Velikonoční koncert 

Dalším hodnotným kulturním zážitkem byl 27. března v kostele slavnostní velikonoční koncert, na 

kterém nám zazpívala známé operní árie Noema Erba. Na klavír ji doprovázel Italský klavírní 

virtuos Roberto Moretti a na klarinet zahrál světově uznávaný sólista Giampiero Sobrino. Skladby 

od Verdiho, Pucciniho, Ciela, Poulence, Donizettiho a dalších známých skladatelů si přišlo 

poslechnout 162 posluchačů.  

Vítání nových občánků 
Na místní faře se dne 5.3.2016 konalo vítání nových občánků obce Dvakačovice. Jednalo se o 

Štěpána Kastla a Jana Musílka. Jitka Ujcová při té příležitosti přednesla báseň pana Vondry 

(báseň je uvedena na závěr zpravodaje). Eliška Vávrová zahrála na flétnu. Obě rodiny obdržely 

od obce finanční dar ve výši 2.000,-- Kč. 

Historické okénko kronikáře obce 
Pomník obětem světových válek. 

Životní příběhy a osudy padlých v první světové válce jsem již popsal v r. 2013 v Dvakačovickém 

zpravodaji č. 2. Ano, jsou tomu již tři roky, co jsem slíbil, že vám připomenu osudy těch 

dvakačovických občanů, kteří za druhé světové války obětovali životy za naši svobodu. 

Uvedená jména na pomníku jsou dnes pro většinu z nás jen smutným výčtem tragických osudů 

bývalých občanů. Uplynulo více jak sedmdesát let od druhé světové války, přesto, nebo právě proto 

bychom si měli připomínat, co válka znamená, kolika lidem vzala to nejcennější a mnoha, nejen 

pozůstalým, obrátila život naruby. Snad vám alespoň střípky informací, které se mi o těchto dávno 

mrtvých hrdinech podařilo ve starých dokumentech vyhledat, poví více než pouhý nápis na 

pomníku.  

 

Osudný Mnichov si vyžádal čtyři životy dvakačovických občanů. 

První z nich byl Josef Novotný z čp. 25. Narodil se 10. prosince 1906 v Dvakačovicích, byl 

národnosti české, evangelického vyznání, otcem jednoho dítěte. Zemřel za mobilizace při konání 

vojenské služby 12. října 1938. 

Druhým byl velmi hodný a nadaný chlapec František Podaný, vyučený strojník, který byl 

dobrovolně nasazen na práci v Německu. „Dobrovolně“ odcházeli všichni. Na pracovním úřadě, 

kam jednotlivci byli povoláni, jim byl předložen papír s prohlášením, že na práci do „Říše“ odchází 

„DOBROVOLNĚ“. Bylo to tak zařízeno, že všichni konali všechno „dobrovolně“, ale běda tomu, 

kdo by byl dobrovolně nešel!!! (Narodil se 30. září 1923 a zemřel 12. srpna 1943). 

Třetí obětí nacistické zvůle byl rodák a otec dvou dětí, krejčí Čeněk Konvalina z čp. 52, který 

v uvedené době bydlel v Bylanech. Byl zatčen pro účast v ilegální skupině, odsouzen německým 

„Sondergerichtem“ a 2. února 1945 v Praze na Pankráci popraven. Narodil se 15. srpna 1907. 

Manželka Žofie Konvalinová, byla vězněna v koncentračním táboře v  Ravensbrücku a po 

osvobození se vrátila s podlomeným zdravím do Bylan. 
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Čtvrtou obětí nesmyslné války byl František Vincenci. Narodil se 29. března 1895 ve 

Dvakačovicích v domě čp. 35. Byl české národnosti, vyznáním římský katolík. Zemřel 6. prosince 

1941, neznámo kde. 

Zajímavostí je, že o Františku Vincencim, na rozdíl od ostatních, není v pamětní knize Dvakačovic 

zmínka, ani v seznamu narukovaných do II. sv. války. Jako čtvrtou oběť německé okupace kniha 

uvádí Čeňka Podaného (strýc Františka Podaného). Čeněk byl četnickým strážmistrem, který 

zemřel v koncentračním táboře. Narodil se v Dvakačovicích, ale v  uvedené době zde nebydlel. Do 

Dvakačovic jezdil často na návštěvu k příbuzným. 

Desku se jmény padlých v roce 1946 zajistila mládež dvakačovická v trvalou upomínku příštím 

generacím. Za všechny uvádím Jindřicha Hrnčála, Josefa Tlustého, bratry Daškovy a organizátora 

Ladislava Janka.  

Tam u pomníku v mysli je uložen popel všech známých i neznámých bojovníků za svobodu národa. 

Doslovná citace z pamětní knihy. 

Kronikář obce Ladislav Jukl 

Prosba 
O lidech nevypovídají jen mistrovská díla, gigantické objevy a velké činy, ale i všední život. 

Důkazy o jejich životě, zbylé útržky poznámek nebo obsažné deníky, ale také dobové fotografie 

mají vypovídající hodnotu. Vážím si všeho, co jsem od zdejších obyvatel získal - staré  fotografie ze 

šuplíků, zápisky co zůstaly za starým trámem na půdě, smuteční oznámení, jednací knihy a dokonce 

kroniky bývalých spolků. Zapomenuté archivní dokumenty, dávné vzpomínky, ale i recepty, různé 

výrobky, to vše může doplnit současnou i budoucí mozaiku zdejší obce a život jejích obyvatel. 

Nebráním se novodobým svědectvím, neboť vím, že současná paměť má výhody technických 

záznamů, ale i v dnešní době může člověk vzít do ruky pero, tužku a podat svědectví. Prosím touto 

cestou vás, nejen obyvatelé obce o zapůjčení čehokoli ze jmenovaného, nebo informaci o těch, kteří 

by mi pomohli zdokumentovat minulou dobu Dvakačovic. Darované dokumenty předávám do 

archivu v Chrudimi a zapůjčené vracím. Vždy zachovávám diskrétnost. Za pomoc a pochopení 

děkuje kronikář obce Ladislav Jukl čp. 33. 

E-mail: jukl34@seznam, tel.: 737 275 090 

Ladislav Jukl 

Zpráva o činnosti a hospodaření 
Následující text pojednává o činnosti a hospodaření zastupitelstva za období leden až březen 2016. 

 V lednu a únoru bylo provedeno zaměření hranic lesa u Podboru - byly zaměřeny vlastnické 

hranice Obce Dvakačovice (obec uhradila fakturu za 33.880,-- Kč. 

 Kácení nebezpečných stromů – smrk u dětského hřiště, duby u Podboru, (obec uhradila 

fakturu za 10.500,-- Kč. Ze tří firem byla vybrána ta s nejnižší nabídkovou cenou. 

 Prořezání větví stromů, které ohrožovali nemovitosti p. Vondry a p. Kastla. 

 Prořezání ovocných stromků dole na trávníku a za garáží p. Nechvíle. Práce provedl p. 

Benda z Vejvanovic za 3.000,-- Kč. 

 Na faře se konalo vítání občánků. Jednalo se o Honzíka Musílka a Štěpána Kastla. Každé 

dítě dostalo od obce dar 2.000,-- Kč. 

 Obecním zaměstnancem bude do 30. 6. 2016 Paní Lenka Rampachová, poté bude vybrán 

jiný obecní zaměstnanec, tato pozice bude nabídnuta nejdříve uchazečům z Dvakačovic, pak 

bude případně jednáno s jinými uchazeči z okolních obcí. 

 Při těžbě v obecním lese byl poničen krmelec myslivců. Opravu provedou myslivci, obec 

Dvakačovice uhradí jejich náklady. 

 Josef Ujec absolvoval týdenní školení na Krajském úřadě. Probíraná témata byla: 

samosprávné celky, finance, právo. Cena za školení byla 500,-- Kč. 



Dvakačovický zpravodaj  Duben 2016 

7 

 

 Lucie Kubyncová získala osvědčení prvního stupně o odborné způsobilosti pro nakládání 

s přípravky na ochranu rostlin podle § 86 odst. 1 zákona č. 326/2014 Sb., ve znění 

pozdějších předpisů. 
 Probíhá rekonstrukce elektroinstalace a elektrických spotřebičů obecních bytů. Byt po p. 

Doubovi obec přidělila Víťovi Červenému, smlouva byla již vyhotovena. Odběr elektrické 

energie si zařídí pan Červený. Náklady do dnešního dne činí: p. Durila – 98.013,-- Kč, p. 

Palatáš – oprava omítek, zazdění rozvaděče – 2.195,-- Kč,  nový elektrický sporák vč. 

instalace – 5.290,-- Kč, nový boiler – 6.000,-- Kč, nová kuchyňská linka vč. instalace– 

6.690,-- Kč. 

 Kontejnery na bioodpad vyrobí firma Beránek. Jejich nejnižší nabídková cena činí 49.000,--

Kč bez DPH. 

 Výsledek auditu ze 17. 2. 2016 ohledně nakládání s odpady byl konstatován bez závad. 

 Audit z 2. 3. 2016 ohledně přezkumu hospodaření byl  konstatován bez závad. 

 Účetní obce paní Jílková dostala pochvalu od auditorů za vzorné vedení a účetních 

záležitostí. 

 Program zasílání SMS má v tuto chvíli 37 odběratelů z řad občanů naší obce. 

 Byly osloveny dvě firmy ohledně úpravy poničených cest při těžbě dřeva v lese. 

 Plánuje se úprava stávajících cest – u Rabasů (podél lesa), k hájence, pod chatou a na 

dlážděné cestě za hřbitovem. Byla odsouhlasena studie a připravuje se další stupeň 

projektové dokumentace. Tam kde je žulová dlažba, obec si vymínila žulové kostky vybrané 

z existujících cest předat obci pro případné pozdější využití a všechny upravované cesty 

provést s povrchovou úpravou asfaltovou obalovanou směsí. 

 Byla odsouhlasena darovací smlouva pro Český svaz ochránců přírody, záchranná stanice a 

ekocentrum Pasíčka – ve výši 2.500,-- Kč. 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva 31. 3. 2016 
Zasedání zastupitelstva obce Dvakačovice bylo zahájeno v 18 hodin starostkou obce. Starostka 

konstatovala, že je přítomno pět členů zastupitelstva, tudíž je zastupitelstvo usnášení schopné.  

 

Ověřovatelé zápisu: Kubyncová Lucie, Vávra Tomáš 

Návrhová komise: Rabas Adolf, Kučera Bohuslav 

Zapisovatel: Kučera Bohuslav 

 

Starostka seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední 

desce. K programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. 

Zastupitelstvo obce schvaluje program veřejné schůze. 

Výsledek hlasování. Pro 5, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Starostka informovala přítomné o své rezignaci na funkci starostky obce. 

 

Návrhová komise provedla volby v souvislosti s odstoupením starostky obce podle § 84 odst. 1, 

písm. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích. Návrhová komise navrhuje: 

 

 Do funkce starosty Josefa Ujce, bytem Dvakačovice 84.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 4, proti 0, zdržel se 1. 

 

 Do funkce místostarosty Tomáše Vávru, bytem Dvakačovice 10.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 4, proti 0, zdržel se 1. 



Dvakačovický zpravodaj  Duben 2016 

8 

 

 Do funkce předsedkyně kulturní komise Lucii Kubyncovou, bytem Dvakačovice 5.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 Do funkce předsedy kontrolního výboru Adolfa Rabase, bytem Dvakačovice 64.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 Za člena kontrolního výboru Lucii Kubyncovou, bytem Dvakačovice 5.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 Za člena finančního výboru Lucii Kubyncovou, bytem Dvakačovice 5.  

Výsledek hlasování zastupitelů obce: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 Za člena kulturní komise Dušan Ehmig, Ladislav Jukl, Lenka Rampachová, Miloslav 

Vondra. 

 

Starosta obce přednesl přítomným zprávu o činnosti a hospodaření obce za 1. Q 2016. 

 

Zastupitelstvo schválilo nabídku na zpracování projektové dokumentace k územnímu řízení včetně 

inženýrské činnosti na dokončení chodníků Růženy Linkové s nejnižší nabídkovou cenou 88.500,-- 

Kč včetně DPH v obci.  

Výsledek hlasování. Pro 5, Proti 0, Zdrželi se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Jako další bod programu proběhla diskuze. Nejčastějšími tématy byly: rozestavěnost Obecního 

domu, průběh těžby dřeva v lese a stav lesních cest, shrnutí kulturních akcí, přemístění zrcadla dole 

na trávníku před č. p. 62 před č. p. 22 a další. 

Starosta ukončil zasedání v 19.45 hodin. 

Všude dobře, u nás nejlíp 
Mnoho kouzelných míst a obcí se v Čechách nachází, 

kde měsíc zapadá a slunko hřejivé s ránem vychází. 
Všude žijí lidé, někde je jich méně, jinde mnohem více, 

Mně ale nejvíce přirostly k srdci, ty naše Dvakačovice. 

 

Nejen věřící tu historicky významný svatostánek maj 
a díky omladině, vychází tu i Dvakačovický zpravodaj. 

Však prostor k debatám a poslechu i zábavných frází, 

dost významně v naší obci dlouhodobě stále schází! 
 

Žijeme si tu slušně, na tomto kousku země malém, 

kde ve sportu se prezentujem hlavně nohejbalem. 

I kulturních akcí je tu dosti, a to hlavně díky Sokolu, 
Jen lidé by tu mohli držet, mnohem více pospolu! 

 

Milan Vondra 
 

Předjarní přivítání. 
Zdravím Vás tu všechny,i ty zatím bez občanky, 

které tu dneska přivítáme za naše nové občánky. 
Je tu třeba nový život mezi místní dědky i babky, 

proto říkám ať jen houšť prší a stále větší kapky. 

 

Dvakačovicům k radosti a jinak celkem potichu, 
v roce 2015 přibyl párek nových mladých ženichů. 

Oba kluci jako buci, představím Vám už za chvilku. 

Jeden z nich je Štěpán Kastl, druhý je Jan Musílků. 
 

Rodiče ať oba hochy, vždy dobrou radou povedou, 

oni za to na oplátku, zas nevěsty pěkné přivedou. 

Když každý trochu pomůžeme, za sebe chci slíbit, 
že nebudou nikam odcházeti, bude se jim u nás líbit. 

 

Na závěr jak je dobrým zvykem a většinou se praví 
oběma popřejem hodně štěstí a hlavně to zdraví!!! 

 

Milan Vondra 
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